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Protokół Nr XI/19 
z  XI ( nadzwyczajnej) sesji  Rady Gminy Kobylanka 

z dnia 08 sierpnia 2019 r. 

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Kobylanka 

Nadzwyczajna Sesja Rady Gminy Kobylanka w dniu 08.08.2019 r. godz.17.00 

Porządek obrad : 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok-projekt nr 54/19. 

3. Zamknięcie obrad. 

 

Ad.1 

Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

Przewodnicząca Rady Gminy p. Alicja Ordon witając wszystkich przybyłych o godz. 17.00  otworzyła 

nadzwyczajną sesję Rady Gminy Kobylanka oświadczając, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w 

posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady Gminy stanowi quorum 

pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał – lista obecności – zał. Nr 1 do protokołu.   

Pani Przewodnicząca Rady Gminy, Alicja Ordon powitała wszystkich radnych, zarząd gminy oraz 

pracowników przybyłych  na nadzwyczajną sesję RG Kobylanka. 

Podczas sesji został przedstawiony nowy radca prawny, pan Wojciech Okrągły, który w kilku słowach 

zaprezentował swoją osobę oraz zakres usług prawnych jakie będzie świadczył na rzecz Rady Gminy 

oraz Urzędu Gminy Kobylanka.  

Następnie Pani Przewodnicząca na podstawie listy obecności stwierdziła quorum i przeszła do punktu 

drugiego. 

Ad.2 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok – projekt nr 54/19 

 – załącznik nr 2. 

Pani Przewodnicząca oddała głos projektodawcy – skarbnikowi, pani Bożenie Hok. 

Pani skarbnik poinformowała zgromadzonych, iż potrzeba zwołania nadzwyczajnej sesji RG związana 

jest z przyznaniem przez Urząd Marszałkowski  Grantów Sołeckich i terminem realizacji projektów 

konkursowych. Wykonawca nie zgodził się na późniejszy termin realizacji zadań, a ponieważ koszty 

związane są również z zakupem sprzętu AGD nie chciałaby ich pokrywać z własnych środków.  

W związku z tym: 

1. Zwiększa się dochody budżetu gminy na 2019 r. o łączną kwotę 21.810 zł, w tym: 

 • z tytułu otrzymanych grantów sołeckich – 20.000 zł 

 • z tytułu usług (utrzymanie terenu WFOŚ) – 1.810 zł  

 

2.  Zwiększa się wydatki na realizację grantów sołeckich o łączną kwotę 21.810 zł, w tym: 
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       • dla Sołectwa Kobylanka 11.500 zł  

              • dla Sołectwa Rekowo 10.310 zł 

Po zakończonej prezentacji projektu, Pani Przewodnicząca poprosiła o opinie Komisje i Kluby: 

Komisja RGiF – opinia pozytywna 

Kluby – nie opiniowały 

Dyskusja: 

Pani Przewodnicząca poprosiła o informację o wartość projektów dla poszczególnych  sołectw. 

Odpowiedzi udzieliła pani skarbnik, Bożena Hok , która poinformowała, iż dla sołectwa  Kobylanka 

łączna wartość projektu wynosi 11.500 zł, natomiast dla sołectwa Rekowo – 10.310 zł. 

Pytanie: Czy to są kwoty zawarte w projekcie grantowym? 

Odpowiedź: To są kwoty, które wynikają ze zmiany harmonogramu rzeczowo- finansowego, które się 

mieszczą w projekcie grantowym. Kwota grantu wynosi 10.000 zł , jednak obecnie nieznacznie się 

różnią od zakładanej.  

Radny J. Malinowski 

Radny J. Malinowski zapytał, czy  grant obejmujący rozbudowę  szafy będzie  przeznaczony dla kół 

gospodyń wiejskich i dla sołectwa ? 

Odpowiedzi udzieliła pani B. Hok, informując radnego, że  projekt nie jest przeznaczony dla 

konkretnego koła, projekt ma służyć całemu sołectwu. 

Radna Z. Dąbkowska 

Czy w zabudowie będzie znajdowało się jakieś wyposażenie? 

Skarbnik poinformowała, że projekt sołectwa Kobylanki obejmuje zabudowę w postaci szafy i 

zabudowy ze sprzętem AGD. 

Pani Przewodnicząca podsumowała dyskusję informując, że granty sołeckie służą całemu sołectwu. 

Procedowanie  głosowania: 

Głosowanie nad projektem nr 54/19  

Głosy za – 14 - karta do głosowania załącznik nr 3. 

(Z. Dąbkowska, A .Ordon, D. Orzoł, Z. Drohomirecki, U. Gierałtowska, Z. Gołembowski, Cz. 

Grabowska, J. Kisielewska, K. Kleinowski, J. Malinowski, A. Stechnij, I. Siwiec, R. Stateczny,                    

A. Świąder). 

Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok – załącznik nr. 4. 

Pani Przewodnicząca poinformowała, iż projekt uzyskał wymaganą ilość głosów i wobec powyższego 

rozpoczęła procedurę zamknięcia obrad. O głos poprosiła jednak pani Wójt. 

Pani Julita Pilecka poinformowała, że prawdopodobnie w sierpniu odbędzie się jeszcze jedna 

nadzwyczajna sesja RG .Jest to podyktowane potrzebą wprowadzenia zmian w budżecie Gminy. 

Pani Wójt poruszyła dwie kwestie, które poddała pod uwagę radnych: 
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1. Pierwszy z tematów dotyczył organizacji targowiska na terenie Gminy. Mieszkańcy 

wielokrotnie wskazywali, ze takie miejsce przydałoby się na terenie naszej Gminy. Jest jeszcze 

szansa na napisanie wniosku o dofinansowanie takiej inwestycji. Niezbędnym warunkiem jest 

stworzenie projektu funkcjonalno- użytkowego. Koszt takiego projektu wynosi 10.000 zł- 

12.000 zł. Pani Wójt dała propozycję pod rozwagę radnym. Obecnie w budżecie nie ma takich 

pieniędzy, jednak gdyby radni byli skłonni przychylić się propozycji budowy targowiska, 

można byłoby nanieść odpowiednie zmiany w budżecie. Pani Julita Pilecka wskazała  działki, 

na których mogłoby być zbudowane targowisko. Wstępnie wytypowano teren koło kościoła 

Morzyczynie. Pani Wójt wskazała, ze przygotowanie nie zobowiązuje od razu do działań, 

jednak warto się pochylić nad propozycją. 

 

2. Drugi temat dotyczył przetargu na drogę z Cisewa do Zieleniewa. Odbyło się otwarcie ofert, 

do przetargu przystąpiły dwie firmy. Pierwsza oferta opiewała na ponad 870.000 zł , druga na 

902.000 zł. Budżet przeznaczony na realizację działań wynosi 680.000 zł. 

Pani Wójt zauważyła, że zarówno jedna jak i druga oferta przekroczyły zamierzony koszt 

budowy drogi. W związku z powyższym są dwa rozwiązania zaistniałej sytuacji: Możemy ten 

przetarg unieważnić i za jakiś czas rozpisać kolejny na nowo. Jednak problem tkwi w 

terminach, ponieważ do dnia 31.10.2019 r. należy zawrzeć umowę z wykonawcą, aby nie 

przepadło dofinansowanie. Musimy też pamiętać, ze w nowym przetargu oferty mogą być 

jeszcze droższe niż w pierwszym. 

Drugie wyjście z sytuacji polega na rozstrzygnięciu przetargu, dopłaty ponad 200.000 zł do 

realizacji projektu. Wymaga to jednak zmian w budżecie. Należałoby wówczas  zabrać 

pieniądze z innych inwestycji. Zdaniem Pani Wójt ta druga propozycja jest korzystniejsza dla 

Gminy. Pani Julita Pilecka zapytała radnych, czy byliby zainteresowani takim rozwiązaniem? 

 

Pan A. Stechnij wypowiedział się w kwestii budowy targowiska, wskazując, że przy takiej 

inwestycji jest potrzeba zbudowania parkingu, na którym zatrzymywałyby się pojazdy. 

 

Głos zabrała Przewodnicząca Rady Gminy, która zauważyła, że projekty przedstawione przez 

Panią Wójt nie są przedmiotem obrad i  w związku z powyższym dokonała zamknięcia  sesji   

o godzinie 17.20. 

 

Protokołowała: Katarzyna Jaskulska 

 

 


